
HODNĚ, HODNĚ NAŠTVANÝ ČESKÝ
YOUTUBER…„JE TO TAK ZÁSADNÍ, ŽE BY TO
LIDÉ V ČR MĚLI VĚDĚT!“ A UKAZUJE NA
DĚNÍ V USA
- CZ24 News | 30. ledna 2021

ČESKO: Český youtuber Bratříček se nestačí divit, co se děje v USA. Je tím natolik
zaskočen, že se rozhodl podělit se svými českými diváky. „Protože si myslím, že je to něco,
co by lidi měli vědět,“ zdůraznil.

„Ahoj lidi,“ ohlásil se Bratříček s malou krátkou zprávou, co se teď děje v USA. „Protože si myslím, že
je to zásadní a že je to jedna z věcí, o které by i lidé v České republice měli vědět. Je to totiž o
samotných základech kapitalismu,“ spustil.

V tu chvíli se najednou odmlčel. „To jsem začal dost zostra,“ uznal.

A hned svou myšlenku rozvedl. V kapitalistické společnosti by měl fungovat volný trh, který i malým
podnikatelům nabízí prostor k tomu, aby nakoupili akcie, prodali akcie, zakládali firmy a vydělávali.
Podle Bratříčka se to však neděje. Podle něho vládnou miliardáři a vlády, které občas někoho nechají
zbohatnout, ale jen když jim nekazí hru. „Bohužel, korporátní socialismus nedovoluje lidem vydělat,“
konstatoval Bratříček.

Jak je to možné? Protože když už se ukáže, že by obyčejní lidé mohli na nějakých akciích vydělat,
zakáže se jejich prodej. To podle Bratříčka zničilo trh. K blokaci došlo v aplikaci RobinHood, který
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umožňuje drobným investorům prodávat a nakupovat akcie. V tomto případě akcie společnosti
GameStop.

Bratříček považuje za zajímavé, že se při své kritice tohoto rozhodnutí shoduje s demokratickou
progresivně laděnou političkou Alexandrií Ocasio-Cortezovou a republikánským senátorem Tedem
Cruzem.

„My fakt nežijeme v kapitalistické společnosti, ale v korporátním socialismu, kde se zisky
privatizujou a ztráty kolektivizujou. Podle mě je to tak zásadní událost v oblasti kapitálových trhů, že
se ukáže, jestli ti obyčejní lidé dokážou přetlačit tak obrovský miliardový fondy. A bohužel vím, že v
našem světě vítězí korporátní socialismus, kde se mezi sebou nějak dohodnou a zajistí, aby obyčejný
lidi nevydělali. Mně to připadá nechutný, ale vlastně očekávatelný,“ zlobil se Bratříček.
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